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 Kort verslag bijeenkomst Dorpsraad Rockanje d.d. 13-09-2023 in het Ge@j te Rockanje   
 
Aanwezig: Frits van Luxemburg (voorzi7er), René van de Hoek (secretaris), Jan Hoogstad 
(penningmeester), Betsy Gouman (lid), Ferry den Hoed (lid), Leen Klok (lid), Nely van de Kolk 
(notulist) en Maarten-Jan de Koning (lid). 
Afwezig met kennisgeving: Fleur Kunst (lid). 
 
  
1. Opening   

Frits opent de vergadering om 20:00 en heet iedereen welkom. 
 
2. a. Vaststellen verslag van de bijeenkomst van 9 augustus 2023   
            Met de mededeling dat de schouw straatverlich;ng is afgerond en dat het ar;kel met  
            groepsfoto op de voorpagina van het “Weekblad Westvoorne” is geplaatst, wordt het verslag    
            ongewijzigd vastgesteld. 
 

b. Ac>epuntenlijst 
            De ac;epuntenlijst wordt doorgenomen en hierbij wordt het volgende gemeld: 
            De datum boven de ac;epuntenlijst dient 09-08-203 te zijn i.p.v. 12-07-2023, tevens hebben 2  
            verschillende ac;epunten ten onrechte hetzelfde nummer gekregen t.w. 118. 
 
            Punt 43: Bij navraag bij de gemeente is duidelijk geworden dat er begin 2024 geen  
            kerstboomverbranding zal plaatsvinden, omdat DCMR daar geen toestemming voor verleent. 
            Punt 92: Ferry is bij de laatste bijeenkomst geweest van de focusgroep kustbeleving. 
            M.b.t. zijn project voor een fietsroute langs de kust zijn er wat vorderingen. Leen is nog steeds 
            niet verder gekomen. 
            Punt 101: Er is nog geen vooruitgang te melden m.b.t. een presenta;e door de wethouder 
            ;jdens de dit jaar te organiseren bewonersbijeenkomst. Frits gaat weer contact opnemen met 
            de gemeente. 
           Punt 104: De bijeenkomst met verenigingen is a.s. dinsdag 19 september en tot op heden zijn 
           9 aanmeldingen ontvangen. 
           Punt 105: Het aandachtsmoment voor vlaggen op 29/06 kan t.z.t. weer worden opgepakt. 
           Punt 111: Het antwoord van de gemeente Voorne aan Zee op de brief over het 
           evenemententerrein is ontvangen. De brief is gepubliceerd op FB met de opmerking, dat we 
           een vinger aan de pols houden. 
           Punt 119: brief over onkruidbestrijding verhardingen is verzonden naar de gemeente en foto’s  
           zijn bijgevoegd.             
      
          De ac;epunten 60, 92, 101 en 115 blijven staan, de overige ac;epunten zijn    
          afgehandeld. 
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3. Lopende zaken (ter informa>e)  

  
 •  Stand van zaken subsidie-aanvraag  

Van de gemeente is een brief gedateerd 8 september ontvangen met de mededeling, dat er 
is besloten om de Dorpsraad een voorlopige subsidie te verlenen voor het laatste half jaar 
voor een bedrag van € 3.401,27.  
Jan zal in de gaten houden wanneer het bedrag gestort wordt. 
Ferry merkt op, dat dit toch wel een officieel moment is, nl. dat we bestaan als Dorpsraad 
Rockanje. 
  

 •  Aaandeling brief evenemententerrein  
De brief gedagtekend 7 september is ontvangen en daarin staat, dat het huidige terrein voor 
evenementen komt te vervallen, omdat de prioriteit bij woningbouw in Drenkeling fase  
2 ligt. Er moet nog een besluit worden genomen over de verplaatsing van het 
voetbalcomplex en de func;e van het huidige evenemententerrein zal worden meegenomen 
in hun overwegingen.  
 

 •  Omgevingsvisie  
T.b.v. de gezamenlijke dorps- en wijkraden wordt op 27 september een toelich;ng gegeven 
op het tot stand komen van de omgevingsvisie, het par;cipa;eproces en de rol van de dorps- 
en wijkraden daarbij. Ook zal de griffier van Voorne aan Zee een toelich;ng geven op de 
werkwijze van de gemeenteraad, aaandeling van brieven etc.  
Besloten wordt, dat Jan en Nely hierbij aanwezig zullen zijn.  
René heeg de agenda en zijn no;;e in de vorm van stellingen inmiddels aan alle leden 
verzonden. 
 

 •  Verzanding van de kust  
Er is nog geen antwoord ontvangen op onze brief over de verzanding van de kust.  
Tevens wachten we af of er kan worden deelgenomen aan de Startsessie Maatschappelijke 
Klankbordgroep Visie Haringvlietmonding.  
 
Ferry geeg een terugkoppeling van het overleg met de focusgroep aantrekkelijke 
kustbeleving, die 6 september 2023 is gehouden. 
 

 
4. Voorbespreken bijeenkomst organisa>es Rockanje op 19 september 2023  
       Op dit moment hebben 9 organisa;es zich aangemeld. Leen gaat nog wat rondbellen naar  
       verenigingen om ze te herinneren aan deze bijeenkomst. 
       
      Het programma ziet er als volgt uit:  
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- Binnenkomst met koffie en thee  
- Opening door Frits (Frits stelt de leden van de dorpsraad voor en verzoekt de deelnemers om 

zich voor te stellen).  
- René geeg een korte toelich;ng op het idee achter de dorpsraad (o.a. doelstelling, statuten, 

wat doen we).  
- Discussie o.l.v. Ferry over de mogelijkheden om elkaar te versterken. 
- Slui;ng door Frits  
- Na afloop is er een hapje en drankje  
- Einde 22:00 uur 

  
Afgesproken wordt om een zaalopstelling met losse tafels en stoelen te maken, dat ieder lid zijn 
of haar badge opspeldt en dat we om 19:15 uur aanwezig zullen zijn.   
 

5. Schouw rolstoelvriendelijkheid dorpscentrum  
De organisa;e van de schouw ligt in handen van Jan, Leen, Nely en Maarten Jan. 
Deze schouw heeg tot doel om de aanpassingen/verbeteringen na de vorige schouw, die door de 
gemeente is gehouden, te checken.  
Twee inwoners zullen betrokken worden bij de schouw.  
 

6.  Deelname aan werkgroepen e.d.  
      Frits benadrukt, dat ieder lid van de Dorpsraad goed in de gaten dient te houden wat zijn of      
      haar primaire taak is en dat een ieder ervoor moet zorgen om niet onder te sneeuwen door deel  
      te nemen aan allerlei overlegstructuren. Het van commissie- en raadsvergaderingen is overigens  
      wel zinvol. 
      
7. Overige onderwerpen / rondvraag  
    De binnengekomen mails worden besproken: 
    -het verzoek om een Rad van Fortuin namens Welzijn Ouderen wordt doorgestuurd. 
    -slordige en niet bij gehouden tuinen (vooral bij huurwoningen) is vorig jaar onderwerp geweest in  
     een Raadsvergadering en de uitkomst hiervan was, dat hier niets aan kan worden gedaan, omdat  
     het privé terrein is. 
    -het verzoek van een inwoner n.a.v. het ar;kel in de krant om verder te kijken dan de  
     toegankelijkheid van het centrum wordt meegenomen in de te houden schouw. 
     
    Omdat er een aantal uitnodigingen voor bijeenkomsten e.d. zijn ontvangen, delen de leden zich als  
    volgt op: 
    Jan en Nely gaan naar de bijeenkomst van de dorps- en wijkraden Voorne en Zee op  
    woensdagavond 27 september a.s.  
    Betsy, Frits, Jan en René gaan naar de presenta;e Delta 21 door dhr. Huub Lavooij op  
    donderdagavond 28 september a.s. 
    Leen en Nely gaan naar de informa;eavond waterstofdragers (waaronder ammoniak) voor  
    energietransi;e in de Rolerdamse haven op 28 september a.s. 
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    Jan zou graag (visite) kaartjes willen, maar omdat niemand van de overige leden daar behoege aan  
    heeg, wordt besloten om geen visitekaartjes te laten maken. 
    Voorts verzoekt Jan om whatsapp berichtjes alleen te gebruiken voor korte mededelingen en de 
    overige communica;e per e-mail te doen. 
     
    Ferry heeg van dhr. Pleun Briggeman een exemplaar van “De Zandkorrel” ontvangen. Hierin is het  
    verslag van onze laatst gehouden vergadering opgenomen. De uitkomst van de  
    puzzel in dit maandblad was “Dorpsraad Rockanje”. 
 
    Maarten Jan deelt mee, dat hij van de gemeente reac;e heeg ontvangen op zijn verzoek om een  
    bankje en een prullenbak bij de speeltuin aan het Weyerland. Er zal geen bankje komen, omdat de  
    kans bestaat, dat dit hangjongeren aantrekt, maar de prullenbak hangt inmiddels. 
 
8. Volgende vergadering /slui>ng  
     De volgende vergadering van de Dorpsraad vindt plaats op 18 oktober 20232 om 20:00 uur in het  
     Ge;j.  
     Om 21:30 uur sluit Frits onder dankzegging aan de aanwezige leden de vergadering.  


